

التاريخ: 2020/10/27
مرجع: MAZ-CS-10-2020-0180

المحترمين

السادة سوق دبي المالي
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
Subject: Disclosure of the results BOD meeting of Al Mazaya Holding Company KSCP (Holding)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا بتاريخ 2020/10/21 مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومة الجوهرية موضح به نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) المنعقد بتاريخ 2020/10/27

Reference to the above subject, and our disclosure on the date of 21/10/2020 kindly find attached the material information disclosure form clarifying the results of the meeting of the BOD of Al Mazaya Holding Company KSCP (Holding) held on Tuesday 27/10/2020

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير - الإدارة القانونية والالتزام



MAZAYA
شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (مابضة)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

المرفقات:
- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

توقيع

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ:	2020/10/27
اسم الشركة	شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	اجتمع مجلس إدارة شركة المازيا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة) يوم الثلاثاء الموافق 2020/10/27 الساعة الواحدة ظهراً ووافق على تخفيض التزامات التسهيلات الائتمانية للمجموعة من خلال السداد المبكر لكامل القرض القائم على الشركة التابعة بالجمهورية التركية لصالح أحد البنوك التركية والبالغ 17.2 مليون يورو (ما يقارب 6.2 مليون دينار كويتي) وذلك عن طريق تمويل الشركة التابعة بمبلغ 15.34 مليون يورو (ما يقارب مبلغ 5.5 مليون دينار كويتي) مما سينتج عنه تحرير الأصول المرهونة بالشركة التابعة وتعزيز المركز المالي، وبذلك تصبح جميع التسهيلات الائتمانية لمجموعة المازيا القابضة إسلامية بالكامل.
الأثر المتوقع للمعلومة الجوهرية على المركز المالي ونتائج أعمال الشركة وعملياتها	سوف يترتب على السداد المبكر تخفيض التزامات التسهيلات الائتمانية لمجموعة المازيا القابضة، إضافة إلى توفير أعباء التمويل الخاصة بهذا القرض والمقدرة بمبلغ 1.1 مليون يورو (ما يقارب 400 ألف دينار كويتي) وتخفيض متوسط معدل تكلفة التسهيلات الائتمانية على مستوى المجموعة.
الفترة المالية التي سيطهر فيها الأثر المالي	يتوقع أن يتم إدراجه في البيانات المالية المجمعة للربع الأخير من عام 2020 بعد استيفاء إجراءات السداد

اسم المخول بالتوقيع	أنور السيد محمد صالح
المسمى الوظيفي	مدير - الإدارة القانونية والالتزام
التوقيع والتاريخ	2020/10/27 
ختم الشركة	



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 25th Floor | Al Murqab
Tel +965 22243333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 4 3635455/6 | Fax +971 4 3635457/8

Form for disclosing material information

Date:	27/10/2020
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C. P
The Material information	Al Mazaya Holding BOD convened on Tuesday October 27, 2020 at 1:00 pm and approved the reduction of the group credit facilities through early settlement of the full outstanding loan of the subsidiary in Turkey due to a Turkish bank amounting to 17.2 million euro (approximately 6.2 million KD) through funding its subsidiary in Turkey with an amount of 15.34 million euro (approximately 5.5 million KD), which will result in releasing the subsidiary's collateralized assets and enhancing the financial position, and hence, all credit facilities of Mazaya Holding Group will become Islamic
The expected effect of material information on the financial position and results of the company's business and operations	This early settlement will result in reducing the group credit facilities, in addition to saving the associated finance cost estimated at 1.1 million euro (approximately 400 thousand KD) as well as reducing the average finance cost rate across the group's credit facilities.
The financial period in which the financial impact will appear	expected to be reflected in the consolidated financial statements of the fourth quarter of 2020 after completing the settlement procedures.

The Name of the Authorized Signatory	Anwar AL Sayed Mohamed Saleh
Designation	Manager - Legal and Compliance Department
Signature and Date	27/10/2020 
Company's Seal	